
Bert Prenen, de 
man die Bocholt 
leerde reanimeren, 
wordt lijsttrekker
Met de actie ‘N-VA hee�  een hart voor 
Bocholt’ leerde Bert Prenen op vijf ver-
schillende locaties in Bocholt mensen 
gratis reanimeren en werken met een 
AED-toestel. Hij legde op een boeiende 
manier uit hoe je als burger mensenlevens 
kan redden op een correcte manier. 

Mensenlevens redden
De actie was een schot in de roos! Bert 
Prenen vertelt: “We willen dat zoveel mo-
gelijk Bocholtenaren mensenlevens kunnen 
redden. Veel te weinig mensen kennen 
EHBO. Als ambulancier kom ik helaas vaak 
in situaties waarin mensen het leven lieten 
omdat niemand in de directe omgeving kon 
reanimeren. Enkel wachten op hulpdiensten 
zorgt er helaas voor dat hulp bijna altijd te 
laat komt. Ik ben dan ook blij dat er heel 
wat geïnteresseerde Bocholtenaren aanwezig 
waren. Ik wil deze actie driejaarlijks organi-
seren.”

Als sympathieke N-VA’er in hart en nieren 
is Bert bevlogen om het verschil te maken in 

het dagdagelijks leven van de Bocholtenaar. 
Met zijn achtergrond, kennis, gezond boe-
renverstand en vaardigheden is hij iemand 
die oprecht en zonder kapsones bezig is met 
het zoeken naar oplossingen. N-VA Bocholt 
schuift Bert Prenen dan ook met trots naar 
voor als lijsttrekker voor de gemeenteraads-
verkiezingen in oktober. 

Op bladzijde 3 leest u meer over 
de man achter Bert Prenen. 
Veel leesplezier!

GEERTJE DAS op 
8ste plaats voor 
Vlaams Parlement
Onze lokale voorzitter en gemeenteraadslid Geertje Das is 
kandidaat voor het Vlaams Parlement. Vanop de achtste plaats 
verdedigt ze in juni de N-VA-kleuren in de provincie Limburg. 

Stem Geertje samen met ons in het Vlaams Parlement!

Beste Bocholtenaar

2023 was een weer een boeiend 
en uitdagend jaar: achter de 
schermen boekten we heel wat 
vooruitgang op het vlak van onder 
meer een nieuw recyclagepark, 
de vergroening en verduurza-
ming van onze gemeente en de 
uitwerking van de EDC-kaart voor 
mensen met een beperking. 

Ook zijn we bijzonder blij dat er 
ondanks woelige politieke tijden 
toch heel wat interesse is bij onze 
inwoners om het leven in Bocholt 
verder te verbeteren. Dat bewijzen 
de vele ingevulde burgerbevra-
gingen en aangename babbels. 
De resultaten worden momenteel 
verwerkt en we bekijken welke 
ideeën we in ons verkiezingspro-
gramma opnemen. Wie geïnfor-
meerd wil worden, krijgt van ons 
zo snel mogelijk bericht.

2024... een bijzonder politiek jaar: 
het Vivaldi-beleid toont dat het 
huidige politieke systeem ‘op’ is. 
De rekeningen kleuren bloedrood. 
Wie werkt, spaart en onderneemt, 
betaalt het gelag met hogere 
belastingen. Daarom zet de N-VA 
resoluut in op ‘Voor Vlaamse wel-
vaart’. Want welvaart zorgt voor 
goede gezondheidszorg, goed 
onderwijs, goede kinderopvang,... 
N-VA Bocholt zal die leidraad 
met onze lijsttrekker Bert Prenen 
aanhouden. In dit blad leert u 
ons bevlogen boegbeeld kennen. 
Tot slot wens ik u een welvarend 
2024 met een goede gezondheid 
en veel mooie momenten met uw 
naasten.

Geertje Das
Voorzitter N-VA Bocholt
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Bert Prenen toont Kamerlid Frieda 
Gijbels hoe ze levens kan redden.
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Einde historische vervuiling arseenfabriek in zicht
In het voorjaar van 2024 start OVAM de sanering van de arseenfabriek, ook wel gekend als ‘het Groot Fabriek’, in Bocholt (deel-
gemeente Reppel) en Oudsbergen (deelgemeente Ellikom). “Daarmee komt na 50 jaar het einde van die historische vervuiling in 
zicht”, zegt Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir.

Nadat de grond in 2001 werd afgedekt als bescherming tegen de arseenver-
vuiling, start nu een sanering van de grond en het grondwater. Er komt een 
geïsoleerde berging voor de verontreinigde grond. Die zal aansluiten op de 
bestaande berging van 2001 en wordt zowel onder- als bovenaan afgedekt met 
kleimatten en folie om de verontreiniging goed te isoleren van de omgeving. 
Zo worden verdere verspreiding en vervuiling onmogelijk.

In het bos en verder stroomafwaarts wordt de verontreiniging aangepakt door 
het grondwater op te pompen, te zuiveren en terug in de grond te laten sijpelen 
via een aangelegde gracht. Die werken zijn gepland van april 2024 tot december 
2025. De zij-arm van de Grote Baan zal tijdens de saneringswerken afgesloten 
worden voor alle vervoer, inclusief fietsers en voetgangers. 

Omwonenden beschermen
Minister Demir reageert tevreden: “Historische vervuiling moeten we stap 
voor stap in kaart brengen en opkuisen. We doen dat met asbest, met PFAS en 
ook voor arseen in Bocholt. Met de saneringswerken is na 50 jaar het einde van 
die historische vervuiling in zicht. Geen maatregel is teveel om de gezondheid 
en het leefmilieu van de omwonenden te beschermen.”

Naast de saneringswerken start ook een aanvullend onderzoek om de vervui-
ling in het diepere grondwater stroomafwaarts in kaart te brengen, evenals de 
sanering met betrekking tot de neerslag van vervuilde deeltjes (atmosferische 
depositie) in de omgeving. De OVAM verwacht dat medio 2024 een bodemsa-
neringsproject ingediend kan worden voor de aanpak van deze verontreini-
ging. Deze werken zijn voorzien in 2025. 

Ben Weyts investeert 14.701 
euro in Vrije Basisschool De 
Geluksvlinder in Bocholt 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert 14.701 
euro in Vrije Basisschool De Geluksvlinder in Bocholt. Dit is 
een verhoging van eerder toegekende subsidie. Concreet gaat 
het om geld voor de renovatie van de speelplaats en de voorzie-
ning gescheiden afwateringssysteem. “Kwaliteitsvol onderwijs 
vraagt kwaliteitsvolle onderwijsinfrastructuur”, zegt minister 
Weyts. 

Ben Weyts investeert deze regeerperiode in totaal 3 miljard euro 
in scholenbouwprojecten. Dat is nog eens 500 miljoen euro méér 
dan in de vorige regeerperiode. Al deze financiële steun kunnen 
scholen goed gebruiken voor bouw- of verbouwingswerken. Deze 
investeringsgolf komt ook Bocholt ten goede. 
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Warmste Week dit jaar in teken 
van ‘Opgroeien zonder zorgen’
N-VA Bocholt steunde de Warmste Week voor het project ‘Veilig in de 
hut’. De opbrengst gaan naar De Hut -OVERKOP Bree, een Overkop-huis 
waar veel Bocholter jongeren gebruik van maken. Op deze manier komen 
we tegemoet aan de stijgende nood aan ‘Opgroeien zonder zorgen’. 

De Hut is een gezellige huiskamer, een veilige plek waar iedere jongere 
welkom is voor een babbel, een luisterend oor, ontspanning, actie,... of 
gewoon kunnen ‘zijn’ zonder iets te moeten. De Hut is een plek waar je je 
gehoord en gezien voelt, en waar jouw stem telt. Zonder verplichtingen, 
zonder oordeel.

Bert, wie ben je?

“Ik ben een gelukkig gehuwde 34-jarige Bocholtenaar met 
twee prachtkinderen die woont ‘Oppe Hès’. Ik combineer twee 
jobs: coördinator bij de ambulancedienst van de brandweer en 
professioneel lesgever EHBO bij PLOT. Sinds ik oorlogsveteraan 
ben, doe ik dit een achttal jaren. Voorheen ging ik tweemaal op 
oorlogsmissie in Afghanistan. Daar bekwaamde ik me extra in 
de medische aanpak van slachtoffers. Ik heb toen helaas echt 
veel leed en geweld gezien. Omdat die missies mentaal erg zwaar 
waren, heb ik de overstap gemaakt naar het helpen van verkeers- 
en andere slachtoffers. Het verschil maken in een mensenleven 
trekt me aan.”

Wat drijft je om lijsttrekker te zijn?

“Zoals ik in mijn job graag het verschil maak, wil ik dit ook op 
het vlak van het leven van de Bocholtenaar. Voor mij gaat dat 
heel breed. Ik wil impact hebben van A tot Z. Daarmee bedoel 
ik dat ik mijn stempel wil drukken om je leven in Bocholt vanaf 
de geboorte tot aan je levenseinde zo veilig en zo comfortabel 
mogelijk te maken. Welvaart, welzijn, mobiliteit en veiligheid 
zijn mijn stokpaardjes. Ik wil een toegankelijke en goed luiste-
rende politicus zijn waar mensen rechtstreeks met hun proble-
men terecht kunnen.”

Wat doe je in je vrije tijd?

“In mijn vrije tijd zet ik me samen met mijn vrouw in voor het 
mentaal welzijn van hulpverleners, militairen en politie. Hiertoe 
heb ik vzw Moat opgericht. Die heeft tot doel hulpverleners en 
werkgevers te sensibiliseren over mentaal welzijn. Ook hebben 
we een podcast gemaakt waarin hulpverleners een leidraad 
vinden in het omgaan met mentale problemen na crisissituaties. 
Daarnaast organiseren we crosscountry rally’s waarin we op een 
laagdrempelige manier mensen met PTSS helpen. Rally rijden 
is immers een fysieke uitdaging waarin je veel kwijt kan. Door 
dat samen met lotgenoten te doen, biedt dat een ware mentale 
ondersteuning. Want: praten helpt. Zwijgen is soms voor altijd... 
Tijd maken voor mijn gezin vind ik ook heel belangrijk. Zo sleu-
tel ik vaak samen met mijn zoontje aan ‘De buggy’ en verzorgen 
we samen onze alpaca’s.”

De man achter lijsttrekker 

BERT PRENEN
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


